

Date: 26/07/2020

Circular(1-2020)

Dear Real Estate companies and agencies
Greetings

Subject: Increasing the number of ads in real estate permits

RERA would like to thank you for your continued cooperation. With regard to the above subject, based on the circular issued on 15-12-2016, reference number 21-2016, and through communication with real estate companies to know their needs and provide services and facilities that encourage real estate players to adhere to the real estate permits and because of the financial and economic consequences of COVID-19, we have increased the number of ads in real estate permits from 200 to 500 with the same value of the previous fee, as of the date of this circular.

Regards,

اليوم: 2020/07/26

تعميم (1-2020)

المحترمين السادة/ جميع الشركات والمؤسسات العقارية
تحية طيبة وبعد

الموضوع: زيادة عدد الإعلانات في التصاريح العقارية

بداية تهديكم مؤسسة التنظيم العقاري أطيب التحايا وتشكر لكم تعاونكم الدائم معنا، بالإشارة إلى الموضوع المذكور أعلاه، وبناءً على التعميم الصادر بتاريخ 15-12-2016 رقم المرجع 21-2016 ومن خلال التواصل مع الشركات العقارية لمعرفة احتياجاتهم وتقديم الخدمات والتسهيلات التي تشجع الشركات العقارية على الالتزام بالتصاريح العقارية وبسبب التبعات المالية والاقتصادية على الشركات العقارية من كوفيد 19، فقد تقرر زيادة عدد الإعلانات المسموحة بها في التصاريح العقارية من 200 إعلان إلى 500 إعلان بنفس قيمة الرسم السابق وذلك اعتباراً من تاريخه.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير

علي عبدالله آل علي
مدير إدارة أول

